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på så sätt att det är tillräckligt att vid tilldelning av medel från Europeiska regionala utvecklingsfonden låta
miljöeffekterna granskas av delstatens investeringsbank (Landesinvestitionsbank), som skriver på bidragsbeske-
den?

2. Om ja, anser kommissionen att delstaten Brandenburg tillräckligt uppfyller förordningens krav på
miljömyndigheternas engagemang?

3. Anser kommissionen att delstaten Brandenburgs investeringsbank har tillräckliga kvalifikationer för att
kunna utvärdera miljöeffekterna av projekt på ett fackmässigt och sakkunnigt sätt?

(1) EGT L 193, 31.7.1993, s. 5.

Svar från M. Wulf-Mathies på kommissionens vägnar

(11 december 1997)

Enligt upplysningar som kommissionen har fått från Brandenburgs ekonomiministerium som ansvarar för
förvaltningen i Brandenburg av medel från Europeiska regionala utvecklingsfonden (ERUF), är investerings-
banken (Landes-investitionsbank − ILB) inte ansvarig för utvärderingen av miljöeffekterna av verksamhet som
medfinansieras av ERUF.

Denna uppgift utförs i stället av delstatens miljömyndigheter. När det gäller stora projekt (med en total
bidragsberättigad kostnad överstigande 15 eller 25 miljoner ecu) krävs skriftlig bekräftelse från den regionala
miljömyndigheten (Landesumweltamt) innan bidrag från ERUF kan beviljas. När det gäller mindre projekt får
ILB endast godkänna projektutbetalningar på grundval av ett tidigare utfärdat skriftligt godkännande från
miljömyndigheterna (Landesumweltamt, Bauamt).

(98/C 158/219) SKRIFTLIG FRÅGA P-3617/97

från Konstantinos Hatzidakis (PPE) till kommissionen

(10 november 1997)

Ämne: Upprättande av fastighetsregister i Grekland

Mot bakgrund av att Grekland är ett av de få länder i Europa som ännu inte har något fastighetsregister är det lätt
att förstå hur viktigt det är för landet att ett sådant upprättas. Kan kommissionen på grundval av tillgängliga
uppgifter informera mig om totalsumman av de anslag som har avsatts för finansiering av fastighetsregistret i
Grekland, hur stor del av totalsumman som hittills har utbetalats och vilka resultat dessa medel har lett till i
förhållande till projektets totala omfattning, och när projektet förväntas vara avslutat om arbetet med det
framskrider i den takt som det har gjort hittills?

Svar från Monika Wulf-Mathies på kommissionens vägnar

(5 december 1997)

I det operativa programmet för miljön tillåts, enligt dess utformning vid antagandet den 29 juli 1994, offentliga
utgifter på 172 miljoner ecu för att upprätta ett fastighetsregister i Grekland. Detta belopp motsvarar en tredjedel
av budgeten för programmet. Som en följd av den senaste tidens diskussioner om att ändra gemenskapens
stödramar har det i princip planerats att budgeten för fastighetsregistret skall skäras ned med 33,3 miljoner ecu
(offentliga utgifter).

Den aktuella utnyttjandegraden för projektet är 11 %. Denna nivå förväntas ha fördubblats (22 %) till slutet av
1997, då de ingångna avtalen kommer att motsvara 120 miljoner ecu. Kommissionen bedömer att det har krävts
omfattande lagstiftningsmässiga och administrativa förberedelser för att införa det nationella fastighetsregistret.
Detta har av nödvändighet tagit tid och därför har utnyttjandet av medlen inte kunnat komma i gång ordentligt
förrän i år. Kommissionen anser att det inte längre finns något hinder för att utnyttjandet av anslagen inte skulle
kunna ske i den takt som fastställs i gemenskapens stödramar.

Enligt de grekiska myndigheternas planering kommer det att ta ungefär 15 år att slutföra arbetet med ett
fastighetsregister som omfattar hela Grekland.


